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Abstract (en)
The device (1) has a housing (5) fastened on a sanitary article (2) and mounted a pushbutton (7) for actuating a drainage valve. A cable (17)
connects the pushbutton to a closure body, which is mounted in a displaceable manner in a housing of the drainage valve. A changeover device
is mounted at the housing of the drainage valve, and is changed over under tension in each case of opening and closing the drainage valve. The
changeover device has a changeover part and a rocker, which interacts for opening and closing the drainage valve.

Abstract (de)
Die Vorrichtung besitzt ein am Sanitärartikel (2) befestigbares Gehäuse (5), in dem eine Drucktaste (7) zum Betätigen des Ablaufventils (A)
gelagert ist. Ein Zugorgan (16) verbindet die Drucktaste (7) mit einem Verschlusskörper (33), der in einem Gehäuse (22) des Ablaufventils (A)
verschiebbar gelagert ist. Eine Umschaltvorrichtung (26) ist am Gehäuse (22) des Ablaufventils (A) gelagert und ist zum Öffnen und Schliessen des
Ablaufventils (A) jeweils durch Zug umschaltbar. Durch die Anordnung der Umschaltvorrichtung (26) am Gehäuse (22) des Ablaufventils (A) kann
der Betätigungsteil, der die Drucktaste (7) enthält, platzsparender und kompakter ausgebildet werden.
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